Английский язык 6 класс
16.09. 
Урок 1 с. My country (Моя страна)
Задачи:
· познакомиться с названиями стран и национальностей,
· учить извлекать информацию из текста, составлять свои предложения по образцу.

1. повторим местоимения
Correct the mistakes (исправьте ошибки в подчеркнутых местоимениях)
Hello Mike!
 This is a picture of 1) mine family. As you see it is not very big – only five of us – 2) mine sister, mother and 3) hers sister, father. Look at my mum – 4) her is beautiful! She is 35. 5) Hers hair is brown and long, her eyes are hazel. She loves my dad. 6) His is very strong and clever. My sister is 4. She is very noisy and naughty sometimes, but I love 7) hers. 8) We family is happy. Tell me about 9) yours family. What do your parents like doing in their spare time?
Kate

2. Countries and Nationalities 
посмотрите видеосюжет о странах и национальностях https://www.youtube.com/watch?v=4jwEv6qFbvo.
3. Complete the table (заполните таблицу c помощью видео или учебника с. 10)
	Country
	Nationality

	The United Kingdom
	

	
	German

	Italy
	

	Japan 
	

	
	Spanish

	Poland
	

	Egypt
	

	
	French

	Brazil
	

	The United States
	

	
	Finnish

	Sweden
	

	Norway
	

	Canada
	

	
	Chinese

	
	Russian



4. учебник с. 10 упр. 2 – познакомимся с названиями частей света:

North - север,
South - юг,
West - запад,
East - восток
5. 
6. упр. 3 – прочитайте текст, ответьте на вопросы перед текстом,
7. [bookmark: _GoBack]напишите небольшой рассказ по образцу упр. 3 о нашей стране.
